



## Mødereferat

**Tid og sted:**

05. december 2017 kl. 18.00  
hos NE

**Deltagere:**

Niels Erik Hvillum – NE  
Søren Casparij – SC  
Rasmus Wagtmann - RW  
Søren Erik Nielsen – SEN

Niels Vestergaard – NV  
Anne Marie Vestergaard – AMV  
Rikke Mikkelsen - RM  
Karen Frederiksen – KF

**Mødeleder:** Niels Erik Hvillum

**Referent:** Karen Frederiksen

**Punkt på dagsorden:****Indhold:****Ansvarlig**

- |                                  |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |        |
|----------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------|
| <b>1. Tema</b>                   | <ul style="list-style-type: none"><li>• Datoerne for afholdelse af turneringer i 2018 er fastlagt.<br/>I 2017 har turneringerne været godt besøgt på trods af det dårlige vejr.<br/>Det blev besluttet at vente med at indføre forudbetaling på turneringer, det er simpelthen for dyrt pt.<br/>Turneringsudvalget vil starte sæsonen 2018 med et instruktionsmøde for turneringsledere.<br/>Muligheden for deltagelse i DGU's Abacus Cup undersøges.</li><li>• Priserne på sponsorater fastholdes i 2018.<br/>Alle banesponsorer får besøg i løbet af december måned.</li></ul> | AMV/KF |
| <b>2. Godkendelse af referat</b> | <ul style="list-style-type: none"><li>• Referat fra mødet 11. oktober 2017 blev underskrevet.</li></ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          | KF     |
| <b>3. Økonomi</b>                | <ul style="list-style-type: none"><li>• Regnskab 30. november 2017 blev fremlagt. Som tingene ser ud pt. vil året ende i et lille overskud.</li><li>• Første udkast af budget 2018 blev fremlagt. Det ser fornuftigt ud, dog skal der lige ses på investeringsbudget inden tingene er helt på plads.</li><li>• Det blev besluttet at arbejde intenst med rekruttering af nye medlemmer bl.a. ved brug af DGU's nye koncept "Golf gavner".<br/>Ideerne kunne være A3 plakater ophængt centrale steder i Odder, husstandsomdeling i nye udstykninger og avisoptaler.</li></ul>     | SC     |
| <b>4. Banen</b>                  | <ul style="list-style-type: none"><li>• Banen har, på trods af lidt for meget vand, haft en god sæson med fin vækst.<br/>Greens er forbedret bl.a. pga. den nyindkøbte roller.<br/>Vi har måttet lukke banen i 4 dage pga. vand, men den megen nedbør har medført, at vi nu har helt styr på de steder hvor der skal sættes ind med yderligere dræning.<br/>Vi spiller til vinterbane nu, og er i gang med at vertidræne fairways.<br/>Vores stisystemer trænger til renovering. Max og NC vil undersøge en ny form for</li></ul>                                                | NV     |



# Bestyrelsen



Punkt på dagsorden:	Indhold:	Ansvarlig
	overfladebelægning, i første omgang til stierne omkring klubhuset.	
5. Østjysk Golfring	<ul style="list-style-type: none"><li>Formændene i Østjysk Golfring besluttede at prisen på fristspilskortet skal indexreguleres.</li></ul>	SEN
6. Golfspilleren i Centrum	<ul style="list-style-type: none"><li>Der har været afholdt møde med 5 medlemmer som, via deres kommentarer i Golfspilleren i Centrum, har haft nogle konkrete problemstillinger omkring banen. Det var et godt og konstruktivt møde, og SEN sender et referat ud til deltagerne. SEN gennemgik kort "Prioritetskortene" for 2017 og vil kontakte Kim Uldahl fra DGU for yderligere uddybning. Medlemmerne bliver informeret på Generalforsamlingen.</li></ul>	SEN
7. Udestående punkter	<ul style="list-style-type: none"><li>Vi mangler stadig en byggetilladelse fra Odder Kommune til yderligere overdækning af drivingrange. Erik Sørensen og Henning Schriver bliver tovholdere på byggeriet. SC rykker kommunen.</li><li>SEN og NE holder møde med Klubber i Klubben onsdag den 6. december 2017.</li><li>Ny virksomhedsplan er under udarbejdelse af RW</li></ul>	Alle
8. Vigtige datoer	<ul style="list-style-type: none"><li>Informationsmøde nye golfere – 7. marts 2018</li><li>Golfens Dag – 22. april 2018</li><li>Generalforsamling – 9. april 2018</li></ul>	Alle
9. Næste møde	<ul style="list-style-type: none"><li>Der er gløgg og æbleskiver med personaler den 22. december kl. 13.00.</li><li>Næste bestyrelsesmøde bliver tirsdag den 20. marts kl. 18 i Klubhuset.</li></ul>	NE